
ápis č. 2 /2013 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Lány  
 

Den konání:     08.04.2013 
Místo konání:   Hospoda NARPA Lány, sál 1.patro  
Jednání probíhalo od  - do:  18.00 – 19.25 hodin 
Členů zastupitelstva obce:  11 
(Jana Drastilová, Mgr. Milan Dvořák, Roman Havelka, Alena Hlavsová, Martina Hořejší, 
JUDr. Ernest Kosár, Dagmar Krátká, Mgr. Jiří Ladra, Ing. Ivana Píšová, Karel Pleiner, Karel 
Sklenička) 

Z toho: - přítomno  9 
  - omluveno 2 (Dagmar Krátká, Mgr.Milan Dvořák) 

         Hosté:     0      
         Občanů:     8 

 
Program jednání: 

1. zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
2. schválení programu 
3. kontrola usnesení č. 1/2013 ze dne 13.02.2013 
4. kontrola zápisu č.1/2013 ze dne 13.02.2013 
5. zpráva starosty obce za uplynulé období 
6. schválení závěrečného účtu obce za rok 2012 
7. schválení příspěvku organizacím z rozpočtu obce 
8. odsouhlasení cenové nabídky na rekonstrukci VO v ul.Lesní 
9. odsouhlasení podání žádosti z OPŽP MŽP – snížení imisní zátěže omezením 

prašnosti 
10. rekonstrukce chodníku v části ul.Školní 
11. diskuze 
 
 

K bodu 1 – ZAHÁJENÍ, UR ČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE  
 
Předsedající starosta obce Karel Sklenička navrhuje jako ověřovatele dnešního zápisu paní 
Janu Drastilovou a paní Ing.Ivanu Píšovou. 
Zapisovatelkou určuje Danu Hnízdilovou. 
Jiný návrh nebyl vznesen, dává hlasovat k navrženému usnesení. 
 
Hlasování: pro: 9  proti: 0  zdrželi se:  0  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu paní Janu Drastilovou a paní Ing.Ivanu 
Píšovou, zapisovatelkou Danu Hnízdilovou. 
Usnesení č.2/2013/1 bylo schváleno. 
 
K bodu 2 – SCHVÁLENÍ PROGRAMU  
 
Starosta obce navrhuje program dnešního jednání a žádá zastupitele o další návrhy a 
doplnění programu. 
Nikdo se nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č.2/2013/2 



 K bodu 3 – KONTROLA USNESENÍ č.1/2013 ze dne 13.02.2013 
 
Místostarosta Mgr. Jiří Ladra provedl kontrolu usnesení č.1/2013 z veřejného zasedání 
zastupitelstva obce a konstatuje, že všechna usnesení byla splněna.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného zasedání ZO ze dne 
13.02.2013. 
 
Hlasování: pro: 9     proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č.2/2013/3 
 
 
K bodu 4 – KONTROLA ZÁPISU  
 
Starosta obce Karel Sklenička konstatuje, že ověřovatelé Ing.Ivana Píšová a Karel Pleiner 
zápis z minulého veřejného zasedání podepsali. Písemně nebyly vzneseny žádné 
připomínky. Táže se, zda má k minulému zápisu někdo připomínku -  není tomu tak. Dává 
hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání zastupitelstva. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č.1/2013 z veřejného zasedání ze dne 13.02.2013. 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2013/4 
 
 
K bodu 5 – ZPRÁVA STAROSTY OBCE  
 
Starosta obce Karel Sklenička seznamuje se zprávou o činnosti zastupitelstva obce za  
období od minulého veřejného zasedání Vyzývá členy zastupitelstva k doplnění a 
připomínkám. 
 
Nikdo nevystoupil.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti zastupitelstva za období únor, březen 
roku 2013. 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2013/5 
 
 
 
K bodu 6 – SCHVÁLENÍ ZÁV ĚREČNÉHO ÚČTU OBCE ZA r.2012  
 
Zprávu o závěrečném účtu za rok 2012 a výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2012 
přednáší starosta obce Karel Sklenička a doporučuje zastupitelům schválit závěrečný účet 
za rok 2012 bez výhrad.  
 
Vyzývá zastupitele k diskuzi. 
 
 
 
 



Návrh  usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce za rok 2012 bez výhrad. 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0 zdrželi se:  0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č.2/2013/6 
 
 
 
K bodu 7 – SCHVÁLENÍ VÝŠE P ŘÍSPĚVKU MÍSTNÍM ORGANIZACÍM – p říloha č.1 
 
Místostarosta JUDr. Kosár předkládá návrh přidělených finančních příspěvků jednotlivým 
organizacím z rozpočtu obce. 
 
Předsedající vyzývá členy zastupitelstva k diskuzi. 
Zastupitelka Jana Drastilová doplňuje k jakému účelu budou jednotlivé organizace příspěvky 
čerpat. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje výši přidělených finančních příspěvků organizacím z rozpočtu 
obce na rok 2013 dle přílohy č.1. 
 
Hlasování: pro: 9  proti: 0  zdrželi se:  0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2013/7 
 
 
K bodu 8 – CENOVÁ NABÍDKA NA REKONSTRUKCI VE ŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ 
ul.LESNÍ  
 
Starosta Karel Sklenička předkládá zastupitelů k posouzení cenovou nabídku na 
rekonstrukci veřejného světlení v ulici Lesní, kterou zpracovala firma Pavel SRP – ERIMP 
Rakovník. Cenová nabídka je předkládána ke schválení ve výši 364.932,55Kč bez DPH. 
 
Výzva k diskuzi. 
 
Roman Havelka: pořizovací náklady na LED osvětlení jsou vysoké, máme zjištěnou úsporu 
popř.dobu návratnosti při investici do tohoto osvětlení. 
 Starosta obce: v celé obci je veřejné osvětlení vyměněno s výbojkovým osvětlením, 
poslední lampy v ul.Lesní budou vyměněny se stejným typem osvětlení. Pořizovací náklady 
na LED osvětlení jsou min. třikrát dražší. Úsporu bude hledat obec jinde, např.v možnosti 
nákupu energie na burze. 
 
Návrh na usnesení: 
I. 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr rekonstrukce veřejného osvětlení v ulici Lesní dle 
cenové nabídky č.C1934.13 zpracovanou firmou Pavel SRP-ERIMP v celkové výši 
364.932,55Kč bez DPH. 
 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce uzavřít smlouvu s firmou Pavel SRP-ERIMP. 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0 zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2013/8 
 
 



 
 
K bodu 9 – ODSOUHLASENÍ PODÁNÍ ŽÁDOSTI Z OPŽP MŽP –  SNÍŽENÍ IMISNÍ ŽÁTĚŽE 
OMEZENÍM PRAŠNOSTI 
 
Starosta obce předkládá zastupitelstvu návrh na podání žádosti z programu OPŽP 
XLV.výzva Ministerstva životního prostředí-Snížení imisní zátěže omezením prašnosti 
z plošných zdrojů. 
V případě obce Lány se jedná o pořízení komunální čistící techniky na čištění chodníků a 
komunikací. Žádost musí být zpracována a podána nejpozději do 12.4.2013. Se 
zpracováním žádosti vypomůže firma EPROCON s.r.o., Stará Boleslav. Žádost bude 
zpracována bezplatně, platby budou pouze v případě úspěšné žádosti, kdy firma provede 
administraci a výběrové řízení. 
 
 
Výzva k diskuzi. 
 
Karel Pleiner:  o jaké zařízení na čištění komunikací se konkrétně jedná? 
 Starosta obce: výzva je na hodnotu zařízení v případě získání finančních prostředků, 
kdy obec má 10% spoluúčast, zadáme konkrétní podmínky na technické vybavení čistící 
techniky. 
 
Roman Havelka: předpokládá, že čistící zařízení bude vysávat prach. Dále se táže, zda 
odměna pro firmu, která nám žádost zpracuje, provede administraci a následné výběrové 
řízení, je započitatelná do celkových nákladů. 
 Starosta obce: ano, v případě získání dotace je odměna započitatelná do celkových 
nákladů a obec ji bude hradit z 10% ve spoluúčasti. 
 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje podání žádosti na pořízení komunální čistící 
techniky z programu OPŽP XLV.výzva Ministerstva životního prostředí-Snížení imisní zátěže 
omezením prašnosti z plošných zdrojů. 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0  zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2013/9 
 
 
 
K bodu 10 – REKONSTRUKCE CHODNÍKU V ČÁSTI ULICE ŠKOLNÍ  
 
Starosta obce seznamuje zastupitele s výběrovým řízením na rekonstrukci chodníků v ul. 
Školní – západní část mezi ul. Ke Hřbitovu a Čs.armády. Byly předloženy 2 cenové nabídky 
firmy STRABAG Praha a Klika-Dvořák Kladno. S touto investicí je plánováno ve schváleném 
rozpočtu obce Lány na rok 2013. 
Byla vybrána firma Klika-Dvořák v částce 985.598,-Kč bez DPH. 
Nabídka firmy STRABAG Praha byla 1.078 219,-Kč bez DPH 
 
Diskuze. 
JUDr.Ernest Kosár: v případě plánované rekonstrukce chodníků v ul.Školní navrhuje zvážit 
možnost zrekonstruovat chodník z ul.Školní směrem k obecnímu úřadu.  
 Starosta obce: rekonstrukce se nejeví jako nutná a finanční náklady na demontáž 
stávajících panelů, zpevnění podloží, osazení obrubníků a finálního povrchu-zámkové dlažby 
by si vyžádala značné finanční prostředky. 
 



 
 
Návrh na usnesení:  
I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje výsledek výběrového řízení na rekonstrukci 
chodníků v ul. Školní. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce podepsat smlouvu o dílo s firmou Klika-Dvořák 
Kladno 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0  zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2013/10 
 
 
K bodu 11 – DISKUZE  
 
Karel Sklenička: předkládá zastupitelstvu obce ke schválení návrh smlouvy o dílo s firmou 
VEXTA s.r.o. na akci snížení energetické náročnosti budovy základní školy. Firma VEXTA 
s.r.o. byla vybrána ve výběrovém řízení. 
 
Návrh na usnesení: 
I. 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o dílo s firmou VEXTA s.r.o. na akci „Snížení 
energetické náročnosti ZŠ Lány“. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat. 
 
Hlasování: pro: 9 proti: 0 zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2013/11 
 
 
Karel Pleiner: informoval přítomné o první schůzce komise bezpečnosti a prevence 
kriminality. 
 
Roman Havelka: do kdy bude zpracována projektová dokumentace na revitalizaci lánského 
rybníka.  

Starosta obce: Ing.arch.Červený má smluvní termín do konce června 2013. Kdy bude 
podána žádost o stavební povolení. 
 
Václav Burgr: reaguje na dnešní jednání vstupem do diskuze. 

• Zametací stroj funguje v sousední obci Kačice. 
• Úklid sněhu v obci byl zcela nedostačující. 
• Uvažuje obec zavést kamerový systém pouze z bezpečnostních důvodů nebo budou 

instalovány web kamery. 
• Bude se rozšiřovat veřejný internet pro návštěvníky obce. 
• Navrhuje anoncovat podrobnější hodnocení a účel rozdělení dotací lánským 

sdružením a spolkům a to v Lánském zpravodaji nebo na webu obce. 
 

Starosta obce: 
• Úklid sněhu v letošním roce byl řešen určenými pracovníky obecního úřadu, kteří 

docházeli nad rámec své pracovní doby. Prvotně byla udržována inkriminovaná místa 
v obci, až poté vedlejší ulice.  

• S kamerovým systémem v obci se uvažuje pouze z bezpečnostních důvodů. 



• Internet pro veřejnost je umístěn na obecním úřadu a v místní knihovně. O dalším 
rozšíření obec neuvažuje. 

• Podrobnější informace o rozdělení příspěvků lánským sdružením bude zveřejněna na 
webu obce. Kapacita Lánského zpravodaje je omezena. 

 
 
Roman Havelka: uvažuje obec o koupi a umístění cvičícího stroje pro seniory? 
 Starosta obce: ano uvažuje, proběhlo jednání se starostkou TJ Sokol Lány a 
dodavatelem cvičícího stroje. Byl vybrán typ a umístění – v areálu za sokolovnou.  
 
 
Jindřich Šnobl: uvažuje se o opravě dalších chodníků, konkrétně spojka ulic Za Školou – Ke 
Hřbitovu. Stav je neutěšený, dochází ke stékání vody na soukromé pozemky v důsledku 
špatného stavu a sklonu chodníku.  

Starosta obce: postupně dojde na opravy všech chodníků. Výhledově do 4 let by měly 
být opraveny všechny chodníky v obci. 
 
 
 
Václav Burgr: upozorni na rozšiřující se nešvar v obci a to je průjezd kruhových objezdů 
v protisměru. 

Starosta obce: upozornili jsme již Městskou policii. 
 
Do diskuze se již nikdo nepřihlásil. Starosta obce děkuje všem přítomným zastupitelům i 
občanům a ve 20.25 hodin veřejné zasedání končí. 
 
 
 

SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LÁNY 

dne 8.dubna 2013 
 
 

2/2013/1 Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu paní Janu Drastilovou a paní 
Ing.Ivanu Píšovou, zapisovatelkou Danu Hnízdilovou. 

 
2/2013/2 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 

 
2/2013/3 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného zasedání 

ZO ze dne 13.02.2013. 
 
 

2/2013/4 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č.1/2013 z veřejného zasedání ze 
dne 13.02.2013. 

 
 

2/2013/5 Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti zastupitelstva za období 
únor, březen roku 2013. 

 
 
2/2013/6 Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce za rok 2012 bez výhrad. 
 

 



2/2013/7 Zastupitelstvo obce schvaluje výši přidělených finančních příspěvků 
organizacím z rozpočtu obce na rok 2013 dle přílohy č.1. 

 
 
2/2013/8 I. 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr rekonstrukce veřejného osvětlení v ulici 
Lesní dle cenové nabídky č.C1934.13 zpracovanou firmou Pavel SRP-ERIMP 
v celkové výši 364.932,55Kč bez DPH. 

 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce uzavřít smlouvu s firmou Pavel 
SRP-ERIMP. 

 
2/2013/9 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje podání žádosti na pořízení 

komunální čistící techniky z programu OPŽP XLV.výzva Ministerstva životního 
prostředí-Snížení imisní zátěže omezením prašnosti z plošných zdrojů. 

 
 

2/2013/10 I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje výsledek výběrového řízení na 
rekonstrukci chodníků v ul. Školní. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce podepsat smlouvu o dílo s firmou 
Klika-Dvořák Kladno 

 
 
 

2/2013/11 I. 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o dílo s firmou VEXTA s.r.o. na akci 
„Snížení energetické náročnosti ZŠ Lány“. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat. 

 
 

 
 
Jana Drastilová, v.r. 
ověřovatel  
 
Ing.Ivana Píšová, v.r.  
ověřovatel 
 
 
Karel Skleni čka, v.r. 
starosta 
 
 
 
Zapsala: Dana Hnízdilová 
Zápis vyhotoven dne: 09.04.2013 
 


